
 

 Zápis 

z veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka konaného dne 18.1. 2018 

v 16:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Řitka 

 

 

 

Přítomni: Mgr. Kamil Abbid – starosta obce, Marie Léblová, Hana Mašková, Ludvík Filípek, Radek 

Sňozík, Martin Bartůněk 

 

Nepřítomni:  Ing. Karel Vašut – omluven 

                                                                               Josef Mudr - omluven 

 

    

 Hosté: viz presenční listina. 

 

 

Zapisovatelkou zápisu byla navržena a schválena: p. Věra Macháčková  

Navržení a schválení ověřovatelé: p. Marie Léblová a p. Martin Bartůněk 

 

 

Starosta obce Mgr. Kamil Abbid přivítal všechny přítomné a v 16.00 hod. zahájil veřejné zasedání.  

 

 

Program zasedání: 

1. Schválení rozpočtu pro rok 2018 

2. Projednání žádosti TJ Sokol Řitka 

3. Schválení a projednání textu smlouvy o odkoupení pozemku pod místní komunikací 

 



 

Průběh veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Řitka: 

Před samotným přistoupením k jednotlivým bodům programu se starosta dotázal přítomných 

zastupitelů, zda má někdo námitky k zápisu z předchozího zasedání zastupitelstva nebo programu. 

Nikdo z přítomných námitky neměl. 

 

Usnesení : č. 1 zastupitelé souhlasí se zápisem i programem zasedání 

(jednomyslně) 

 

Starosta navrhl rozšíření programu o projednání a schválení „Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské 

sítě“ se Svazkem obcí VOK Mníšek pod Brdy. 

Usnesení : č. 2 zastupitelé souhlasí se zápisem i programem zasedání 

(jednomyslně) 

 

Bod 1. programu: 

Starosta dal hlasovat o navrženém rozpočtu. 

 

Hlasování:     pro: 5 hlasů     proti: 0 hlasů     zdržel se: 1 hlasů (p. Mašková)  

Usnesení č. 3: 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje rozpočet pro tok 2018 jako schodkový, s tím, že rozdíl výdajů je 

naplněn příjmy z minulého roku. 

 

 

Bod 2. programu: 

Žádost TJ Sokol Řitka o příspěvek 20.000,- Kč. Zastupitelky H. Mašková upozorňuje na existenci 

usnesení z roku 2013, resp. 2014, kdy se navrhovalo, aby obec místní sokolské jednotě přispívala 

20.000,- Kč ročně. V rámci rozpravy starosta seznámil zastupitele se zněním předmětného  usnesení, 

kde se schvaluje částka 20 000 Kč pro TJ Sokol ovšem pouze pro  daný rok.  Přesto, že v usnesení není 

jasně řečeno, že částka má být vyplácena pravidelně, každý rok obec i tak Sokolu od roku 2013 

vyplatila celkem 85 000 Kč + 5 000Kč v roce 2017. Jelikož má tento rok obec v plánu větší výdaje a a 

generální rekonstrukci  dětského hřiště, navrhuje se , aby Sokol letos dostal částku 5 000 Kč, stejně 

jako ostatní žadatelé a nebyly tak rozdíly mezi jednotlivými žadateli.    

 



Hlasování:     pro: 1 hlasy     proti: 0 hlasů     zdržel se: 5 hlasů 

Usnesení č.4 

Návrh na dotaci ve výši 20 000,- Kč pro TJ Sokol Řitka nebyl schválen. 

 

 

Bod 3. programu:  

Schválení a projednání textu smlouvy o odkoupení pozemku pod místní komunikací 

Smlouva se týká věcného záměru, který byl již schvalován na srpnovém zasedání. Cena je 1Kč za m2, 

celkem tedy 89 Kč.  

 

Hlasování:      pro: 6 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů        

Usnesení č. 5: 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje text smlouvy ohledně odkoupení pozemku č.par. 81/21 v kat. úz. 

Řitka o výměře 89m2, za cenu 1 Kč za 1m2 a pověřuje starostu jejím podpisem. 

 

 

Bod 4. programu: 

Projednání a schválení „Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě“ se Svazkem obcí VOK Mníšek 

pod Brdy. 

 

Starosta předložil zastupitelům k nahlédnutí text smlouvy, který obci Řitka byl doručen před 

zasedáním ZO. Vzhledem k tomu, že již ZO Řitka schvalovalo tento text v předcházející smlouvě o 

smlouvě budoucí  bylo možné přistoupit k hlasování po krátkém prostudování předloženého textu 

smlouvy. 

 

Hlasování:      pro: 6 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů   

Usnesení č. 6: 

Zastupitelstvo obce Řitka schvaluje text smlouvy a pověřuje starostu k jejímu podpisu. 

 

 

 



 

Bod 5. programu: 

Starosta informoval přítomné zastupitele o průběhu výběrových řízení na opravu komunikací „ 

K Varadovu“ a ulice „ Sportovní“. Vývěrové řízení na opravu komunikace K Varadovu vyhrála 

společnost Strabag a.s. s cenovou nabídkou 1 275 682,21 Kč a opravu ulice Sportovní vyhrála 

Stavební společnost Šlehofer s.r.o. s cenovou nabídkou 2 518 963,41 Kč. Starosta nechal hlasovat o 

zmocnění k podpisu smluv s výherci výběrových řízení. 

 

Hlasování:      pro: 6 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č. 7: 

Zastupitelstvo obce Řitka zmocňuje starostu k podpisu smlouvy s vítězem výběrového řízení na 

veřejnou zakázku „ Oprava ulice K Varadovu v Řitce“. 

 

 

Hlasování:      pro: 6 hlasů      proti: 0 hlasů      zdržel se: 0 hlasů 

Usnesení č. 8: 

Zastupitelstvo obce Řitka zmocňuje starostu k podpisu smlouvy s vítězem výběrového řízení na 

veřejnou zakázku „Oprava ulice Sportovní v Řitce“. 

 

 

Starosta se dotázal přítomných zastupitelů, zda má někdo návrh na obsazení volných pozic 

v kontrolním a finančním výboru, kdy jako předseda finančního výboru by měl být zastupitel. Nikdo 

ze zastupitelů o funkci předsedy finančního výboru zájem neprojevil a ani nenavrhl chybějící členy. 

 

Jednatel společnosti Středočeská vodovodní a kanalizační p. Štefan Matejčík informoval 

zastupitelstvo o pohledávkách za odběr vody, které činí ke dní 16.1. 2018  370 000 Kč. Pokud tyto 

pohledávky nebudou uhrazeny, přistoupí u dlužících odběratelů k zastavení dodávky vody. 

 

 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 16:17 h. ukončil zasedání. 

 

 

 



 

 

Zapisovatel: Věra Macháčková                                                              Starosta: Mgr. Kamil Abbid 

 

 

 

Ověřovatelé: 

 

Marie Léblová 

 

 

Martin Bartůněk 


